
 
 

Bestyrelsesmøde 10. januar i afd. 5 på Lindevej 10. 
 
Fremmødt var:   Bitten Danbard,  Hans Christensen, Vibeke Hansen. 
Fraværende:   Jens Jensen 
 
1   Nyt fra formanden. 
Grundet Jack Rasmussens fraflytning, ønsker bestyrelsen at vælge en ny suppleant. 
 
2   Forslag til, at Hans Christensen overtager Bitten Danbards  bestyrelsesarbejde, 
såfremt Bitten ikke selv kan være til stede. 
Forslaget blev vedtaget med accept fra Hans Christensen. 
 
3   Punkter til møde med Jeanne Kruse mandag d. 22. januar i afd. 5 
Hvor langt er man nået med genhusningsplanerne ? 
 
Er der opbevaringsplaner ved genhusning, eller søger man at finde lejligheder, så 
 
opbevaring ikke bliver nødvendigt ? 
 
Holder økonomien og dermed de forventede huslejestigninger. 
 
Er der spareplaner i vente? 
 
Bliver der ændret på plantegningerne, her tænkes på depotrum i 57, 57a 57b. 
 
Bliver der varmekilde i de nye køkkener? 
 
Der ønskes drejelåse i hoveddørene , ingen smæklåse. 
 
Er der løsning på tv- og internetforbindelse ved genhusning? 
 
 Der er ønske om  at undgå vindueskarme i sten/granit. Hvordan bliver 
efterisoleringen? 
 
5 Evt.   Ingen bemærkninger. 
 
 
Vibeke Hansen 

 
 
 
 
 


